

《单词百科:whosoever是什么意思?whosoever怎么发音?whosoever的解释和用法》

英语单词whosoever是什么意思?whosoever怎么读?whosoever怎么发音?简答网为您整理了whosoever的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



whosoever怎么读

whosoever的读音:[hu:s ev (r)]

whosoever的意思

1、pron. (用于替代whoever,表示强调);

whosoever的双语例句

1、This an admonition: Whosoever will, let him take a (straight) Path to his Lord.

这确是教诲, 谁愿意觉悟,谁可以选择一条 通达 他的主的道路.

2、Whosoever debased by his pride, exalts himself and belittles other-know him as an outcast.

吹嘘自己,蔑视他人,因骄傲反显渺小,应该知道这种人是无种姓者.

3、They can transfer or share the contract with whosoever they choose.

他们可以与他们选择的任何人交换或分享这份合约。

4、For whosoever exalteth himself shall be abased ; and he that humbleth himself shall be exalted.

因为凡自高的必降为卑. 自卑的必升为高.

5、Whosoever Have Recourse To Them Shall Not Be Refused.

无论谁求助他们,他们都不会拒绝.

6、Whosoever sheds man's blood, by man shall his blood be shed.

“ 血债血偿 ” .

7、So he that goeth in to his neighbour's wife; whosoever toucheth her shall not be innocent.

亲近邻舍之妻的,也是如此. 凡挨近他的,不免受罚.

8、Whosoever committeth sin transgresseth also the law: for sin is the transgression of the law.

约壹3:4凡犯罪的、是违背律法. 背律法就是罪.

9、Whosoever hideth her hideth the wind, and the ointment of his right hand , which bewrayeth itself.

想拦阻他的, 便是拦阻风, 也是右手抓油.

10、And whosoever of you will be the chiefest, shall be servant of all.

在你们中间,谁愿为首,就必作众人的仆人.

11、The old proverb says , " Whosoever understands the signs of the times is a great man. "

语曰：“识时务者为俊杰。”

12、And blessed is he , whosoever shall not be offended in me.

6凡不因我跌倒的,就有福了.

13、For the scripture saith, Whosoever believeth on him shall not be ashamed.

11经上说, 凡信他的人,必不至于羞愧.

14、In every nation whosoever believes all his heart in the Lord Jesus is accepted of God.

在各国之中,凡是全心相信主耶稣的人都必蒙上帝悦纳.

15、And whosoever doth not bear his cross, and after me, cannot be my disciple.

凡不背着自己的十字架跟随我的, 也不能作我的门徒.

以上是简答网为您整理的whosoever怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于w

hosoever的用法、

whosoever的释义、whosoever的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/whosoever>